
Zápis ze zasedání Ekonomické komise dne 7. 10. 2022, 13:00 hod., online

Přítomni: Šimon Charvát, Karina Rejchrtová, Pavel Szobi

Omluveni: Jakub Končelík

Hosté: Ondřej Blažek, Jan Křovák, Hana Pokorná

1. Schválení návrhu programu

Jako první bodu programu komise přistoupila ke schválení programu zasedání.

Program zasedání byl schválen.

Pro:  3 (Šimon Charvát, Karina Rejchrtová, Pavel Szobi)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

2. Studentské peníze

Jan Křovák za studentskou komoru seznámil ekonomickou komisi s problematikou

ohledně přiznávání a udělování studentských peněz studentům. Jedná se o to, že

akce, především plesy, které se pořádají v lednu, jsou schválené z peněz zimního

semestru 2022, jsou to peníze, které budou utraceny ještě letos (do toho 15.

prosince). Prakticky se ale jedná o zálohy na akce, které se konají v roce 2023, takže i

když se zaplatí teď, oficiálně jsou to peníze utracené v roce 2023. Proto se těch

šedesát tisíc na plesy musí vzít z rozpočtu příštího, takže v roce 2023 tam bude

automaticky 350 tisíc minus 60, takže bude moci studentská komora rozdat na

příštích dvou rozdělování jen 290 tisíc.

Ondřej Blažek EK ujistil, že výši rozpočtu SP na daný rok a daný semestr lze dle

domluvy upravit. Dále nabídl možnost kompenzace za covidové roky, kdy se peníze

nevybrali. Na částce bychom se v případě dohodli společně v březnu, kdy se začne

dělat rozpočet a bylo by tedy potřeba vydiskutovat schválení vyšší částky. Upozorňuje,

že on i pan děkan studentské akce podporují a určitě jsou pro kompenzaci i otevření

diskuze ohledně navýšení rozpočtu trvale z důvodu inflace. Na druhou stranu

upozorňuje, že rozpočet studentských peněz je většinou přebytkový.

Karina Rejchrtová položila doplňující dotaz ohledně relokace peněz z daných období.

Upozorňuje na zkušenost s rozdělováním studentských peněz, kdy v letním semestru

je žádostí víc než v zimním semestru a ptá se jestli je možnost navýšit rozpočet na

letní semestr o peníze, které se nevyčerpají v zimním semestru.

Ondřej Blažek členům komise sdělil, že to není problém, jelikož se peníze účtují

ročně.



Jan Křovák poděkoval Ondřeji Blažkovi za vstřícnost a informace. Dále upozornil, že

možnosti dále prodiskutuji studentští senátoři a debatu dále rozvedeme na zasedání

pléna.

3. Různé

Do bodu Různé se nikdo nepřihlásil.

Zapsal: Šimon Charvát

Kontrola: Karina Rejchrtová, předsedkyně Ekonomické komise AS FSV UK


